
UCHWAŁA NR VII/40/2024  
RADY GMINY GRUDZIĄDZ 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o zarekomendowanie wariantu W1A przy realizacji budowy drogi S5 

Na podstawie Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2024 r., poz. 609 i poz. 721) w związku z art. 242 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r.  Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Po rozpatrzeniu wniosku z dnia 29 lipca 2024 r. złożonego przez mieszkańców sołectwa Ruda dotyczącego 
zajęcia stanowiska w sprawie zarekomendowania wariantu W1A przy realizacji budowy drogi ekspresowej S5 
uznaje się za zasadny z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Gminy Grudziądz, zobowiązując Przewodniczącą 
do powiadomienia wnioskodawcy o sposobie rozpatrzenia wniosku. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodnicząca Rady 
 
 

Katarzyna Kałużna 
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Uzasadnienie 

Sołtys sołectwa Ruda w dniu 29 lipca 2024 roku złożył wniosek dotyczący zajęcia stanowiska przez Radę 
Gminy Grudziądz  w sprawie zarekomendowania wariantu W1A przy realizacji budowy drogi ekspresowej S5. 

Na postawie § 60 pkt 1 uchwały Nr VIII/85/2019 Rady Gminy Grudziądz z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Grudziądz Przewodnicząca Rady Gminy Grudziądz przekazała wniosek do  Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji w celu rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały. 

Mieszkańcy Gminy Grudziądz, którzy brali udział w konsultacjach prowadzonych przez Generalną Dyrekcję 
Dróg Krajowych i Autostrad wskazali, że wariant W1A jest jedynym akceptowalnym. 

Budowanie drogi ekspresowej S5 na podstawie planu wariantu W1A  nie tylko zapobiegnie licznym 
wyburzeniom domostw, ale także pozwoli uchronić cenne dla mieszkańców tereny. 

 Ponadto realizacja budowy ww.  drogi w wariancie W1A pozwoli na zachowanie i ochronę materialnych 
i niematerialnych zasobów mieszkańców Gminy Grudziądz. 

Na posiedzeniu w dniu 12 września 2024 roku Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, 
że złożony wniosek jest zasadny. 

   

Przewodnicząca Rady 
 
 

Katarzyna Kałużna  
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